

Title (en)

PIPE FITTINGS, PARTICULARLY FOR FLEXIBLE PIPES.

Title (de)

ROHRVERBINDUNG, INSbesondere FÜR SCHLÄUCHE.

Title (fr)

RACCORD DE TUBES NOTAMMENT DE TUBES SOUPLES.

Publication

EP 0627058 A1 19941207 (FR)

Application

EP 92921323 A 19920923

Priority

- FR 9200882 W 19920923
- FR 9202423 A 19920221

Abstract (en)

[origin: FR2687755A1] The present invention relates to a fitting for pipes, particularly flexible pipes, which is comprised of two similar semi-fittings (1, 2) comprising each a coupling sleeve (11, 21) and a clamping ring (13, 23) which has clamping means, the clamping ring being independent from the coupling sleeve (11, 21), each semi-fitting (1, 2) further having sealing means (4) inserted between said sleeve and said ring, the sealing means having locking means at two positions in order to provide for the assembly of the two semi-fittings (1, 2) and the joining of the two coupling sleeves (11, 21) indifferently inside one or the other of the two semi-fittings. The invention applies to the coupling of flexible pipings in particular.

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet un raccord de tubes notamment de tubes souples composé de deux demi-raccords identiques (1, 2) comportant chacun un manchon de raccordement (11, 21) et une bague de serrage (13, 23) qui comporte des moyens de serrage dans lequel ladite bague de serrage est indépendante du manchon de raccordement (11, 21), chaque demi-raccord (1, 2) comportant en outre des moyens d'étanchéité (4) insérés entre ledit manchon et ladite bague, lesquels comportent des moyens de verrouillage à deux positions, pour réaliser l'assemblage des deux demi-raccords (1, 2) et la jonction des deux manchons de raccordement (11, 21) indifféremment, à l'intérieur de l'un ou l'autre desdits demi-raccords. L'invention trouve son application pour le raccordement de tubulures souples notamment.

IPC 1-7

F16L 37/10

IPC 8 full level

F16L 37/10 (2006.01); **F16L 37/113** (2006.01)

CPC (source: EP)

F16L 37/113 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9317271A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2687755 A1 19930827; FR 2687755 B1 19940527; CA 2130328 A1 19930902; EP 0627058 A1 19941207; JP H07504019 A 19950427;
WO 9317271 A1 19930902

DOCDB simple family (application)

FR 9202423 A 19920221; CA 2130328 A 19920923; EP 92921323 A 19920923; FR 9200882 W 19920923; JP 51457293 A 19920923